
L.s. 

Naar aanleiding van het voornemen van de minister om de jacht op het konijn te sluiten alsook het 
sluiten van de jacht op het haas in de provincies Groningen, Limburg en Utrecht maak ik gebruik van 
deze internetconsultatie om mijn ongenoegen hierover te uiten.

Mijn hele leven (ik ben bijna 80 jaar) ben ik al betrokken bij de jacht in alle facetten. Ik heb hierin 
natuurlijk veel zien veranderen, qua wildstand, maar zeker ook qua wetgeving. 

Wat ik mijn hele leven al zie en doe is dat we respectvol met wild en de wildstand omgaan. Als de 
stand het aankan, dan oogsten we daar wat van. Natuurlijk zie ik ook dat de wildstand niet meer 
hetzelfde is als ‘vroeger’.  Toen was er veel meer en ook meer diversiteit. Maar door de intensieve 
landbouw, de schaalvergroting, maar ook zeker de steeds kleiner wordende gebieden wat nog als 
‘natuur’ bestempeld kan worden is dit allemaal anders geworden. Jacht zie ik daarin absoluut niet als 
zondebok, omdat we juist heel goed kijken wat wel/niet kan. 

Wel zie ik in enorme verandering: de enorme toename van ganzen, vossen, kraaien en andere 
predatoren (zoals reigers, ooievaars etc). Voor zover mogelijk en binnen de wet proberen we dit ook 
onder controle te houden, maar de administratieve last maakt dat er niet gemakkelijker op.

Resumerend: ik herken mezelf en de verschillende velden in meerdere provincies absoluut niet in het 
feit dat de konijnen en hazen niet meer bejaagd zouden mogen worden. Ergo, de geschiedenis heeft 
ons geleerd dat zowel onder- als overbejaging niet goed zijn voor de soort als geheel. Daarom wil ik 
de minister hierbij vragen het voornemen van de sluiting nog eens goed te heroverwegen.

Hartelijk dank hiervoor.


